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Exploateringsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2017-12-07, § 37 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 7 december 2017 kl. 17.00 – 17.20 
   

 Plats Kristallen, Hantverkargatan 3 D 
   

 Justerat Måndagen den 18 december 2017 

  

 

Stefan Hansson Joakim Larsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Stefan Hansson (S) ordföranden  

Joakim Larsson (M) vice ordföranden  

 

Margareta Stavling (S)  

Maria-Elsa Salvo (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Veronica Eriksson (MP) 

Rikard Warlenius (V)  

Torbjörn Erbe (M)  

Alexandra Östback (M)  

Mattias Keresztesi (M)  

Abit Dundar (L)  

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anna Forssell (S) för Anders Göransson (S) 

Marianne Pettersson (M) för Marie-Louise Gudmundsson (M) 

 

 
Ersättare: 

Birger Kato (S)  

Elsemarie Bjellqvist (S)  

Anna Bäcklund (MP)  

Eva Ångström (M) 

Susanne Wicklund (C)  

Michaela Hollis (KD)  

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Håkan Falk, Jenni Almgren, Ann-Charlotte Bergqvist, 

Göran Carlberg, Gunnar Jensen, Staffan Lorentz, Lena Mittal och Åsa 

Wigfeldt samt borgarrådssekreterarna Oscar Lavelid och Daniel Carlsson 

Mård. 

 

 

 

 



 

 Exploateringsnämnden  
 

 Sida 2 (3) 

 

  

 

 

 
 

 

Fleminggatan 4 

Box 8311 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/exploateringskontoret 

 § 37 
Södermalm 7:78 m.fl. Fatbursparken. Reviderat 
genomförandebeslut 
Dnr E2017-03982 
 
Beslut 
Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets 

förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner för sin del reviderat 

genomförande av Södermalm 7:78 m.fl. avseende delprojektet 

återställande av Fatbursparken efter överdäckning av 

stambanan samt lägesredovisning av bostadsprojektet 

Romans park omfattande investeringsutgifter om 199 mnkr 

och föreslår att kommunfullmäktige godkänner 

genomförandet och ger exploateringsnämnden, genom 

exploateringskontoret, i uppdrag att genomföra projektet. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 14 november 

2017. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Stefan Hansson (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 
Ersättaryttrande 

Ersättaryttrande lämnas av Susanne Wicklund (C) enligt följande: 

 

Hade jag haft yrkanderätt hade jag yrkat följande. 

1 Att avslå förvaltningens förslag till beslut. 

2 Att därutöver anföra följande: 

 

Centerpartiet välkomnar arbetet med att återställa 

Fatbursparken till en fräsch och trygg park i ett centralt läge 

på Södermalm. Vi ser också positivt på den överdäckning av 

stambanan som Trafikverket genomfört i området, en 

förutsättning för att Fatbursparken ska kunna återställas. 

Samtidigt som vi värnar Fatbursparkens attraktivitet ser vi det 

som mycket problematiskt att det i samband med detta 

genomförandebeslut försvinner parkmark i samma område. 

Detta i samband med att staden planerar för att bygga 

bostäder i parkens norra del, i JH Romans park.  
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Centerpartiet driver på för fler bostäder genom förtätning och 

att staden växer på höjden och bygger på redan hårdgjorda 

ytor. På det sättet kan vi värna stadens parker och grönytor. I 

praktiken innebär bebyggelsen av JH Romans park att den 

rödgrönrosa majoriteten gör precis tvärtom. Det är en ingen 

hållbar markhushållning i en tätbefolkad stadsdel som 

Södermalm att bygga bort parkmark, grönytor som är 

livsviktiga för både hälsa och miljö. Därutöver bidrar 

bortbyggande av parkmark att acceptansen för att förtäta 

staden sjunker.  

 

Fatbursparken måste återställas oavsett om finansiering kan 

erhållas från markförsäljning i JH Romans park eller inte. 

Detta är också Exploateringskontoret tydligt med i sitt 

tjänsteutlåtande. Den bostadsexploatering som föreslås på 

maximalt 75 lägenheter genom att ta parkmark i anspråk är 

varken smart eller acceptabel om Stockholm ska kunna 

utvecklas till en grön och hållbar stad. 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Lena Mittal 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


